
Skolråd 20 oktober 2020 
 
Närvarande: Lena Bernhardsson (kassör Snff), Agneta (fritids Lagunen) och Nadja (rektor) 
 

1. Info från fritids:  

 Jobbar utifrån fritids årshjul och kommer efter höstlovet börja med språk och 
kommunikation.  

 En gång i veckan har man Tvärkul då eleverna i åk 1-6 får vara på vilken av 
fritidsavdelningarna de vill, vilket uppskattas av barnen. 

 Fritids kommer att föreläsa om sin verksamhet på ”Rikskonferensen för 
fritidshemslärare och fritidspedagoger” och hur man jobbar tillsammans med 
lärarna för att knyta årshjulet till läroplanen och att fritids ska få ta plats på 
skolan. Många barn tillbringar mer timmar på fritids än i skolan (om man räknar 
in raster som fritids) och det är därför viktigt att fylla dessa timmar med vettigt 
innehåll. Man har även blivit intervjuade av Pedagogiska Magasinet och där 
berättat om hur man jobbar för att skapa en helhet för barnens lärande.  

 
2. Info från skolan: 

 Lärarna har genomfört utvecklingssamtal med elever och deras 
vårdnadshavare under de senaste veckorna. 

 Går igenom vilka appar som skolan ska jobba med och vilka licenser som 
behövs. 
 

3. Utdelning av pengar – få klassrepresentanter har hört av sig till Snff. Lena 
återkommer med lista över vilka klasser där uppgift om klassrepresentanter saknas 
så en riktad insats kan göras till lärarna i dessa klasser. Lärarna och 
fritidspedagogerna ska fundera över hur pengarna kan användas då det inte är 
möjligt att göra utflykter. Finns det utrustning till skola/fritids som Snff kan vara med 
och finansiera? 
 

4. Vandrande skolbuss – ett antal familjer har anmält sig och är intresserade att vara 
med. 

 
5. Vandring – genomfördes som planerat då risken bedömdes som liten att den skulle 

medföra någon ytterligare smittorisk.  
 

6. Övriga aktiviteter utanför skolområdet – genomförs endast om det ingår i timplanen 
vilket innebär att utflykter till simhall och hemkunskap på Kungsklippeskolan sker 
såsom planerat men andra utflykter är strukna. Det kommer inte bli något 
gemensamt Luciafirande, Nobelmiddag eller julavslutning i kyrkan. 

 
7. Trafik – få föräldrar använder avlämningsplatsen när de skjutsar sina barn till skolan 

och det är mycket trafik vid Tomtbergavägen på morgonen. Barn (men även 
föräldrar!) som cyklar eller går till skolan använder inte alltid övergångställe eller 
stannar för röd gubbe.  

 



8. Vägarbete – Stockholm Vatten har meddelat att de ska gräva om vatten och avlopp 
längs gatorna runt skolan vilket riskerar att öka på trafikkaoset. 

 
9. Frånvaron –är betydligt lägre både bland personal och elever jämfört med under 

våren vilket är positivt. 
 

10. Personal – skolsekreteraren slutar idag men en ny är anställd och hen tillträder sin 
tjänst senast i mitten av december. Detta kan innebära att det de närmaste veckorna 
är svårare att komma i kontakt med skolan. För samtliga tjänster som skolan utlyser 
är det högt söktryck.  

 
11. Ledighetsansökan – görs nu digitalt och har fungerat bra under hösten. 

 
12. Gå-cykla-veckorna – resulterade i fina priser både individuellt till årskurs 6 och till 

skolan i helhet. Diskussion pågår hur priserna ska användas. Tidigare år har man gjort 
någon utflykt men då det inte är genomförbart i år funderar man istället på att 
investera i någon hållbar utrustning till skolgården som kommer alla barn tillgodo.   

 
13. Morgonrutin – har nu landat och fungerar bra efter att information gått ut till 

hemmen.  
 

14. Tak på Snättringeskolans gymnastiksal – Huge fastigheter tittar på säkerheten kring 
lokalen så att det inte ska vara så lätt att ta sig upp på taket. Har varit färre incidenter 
senaste månaden men bra om vuxna tar en promenad förbi skolområdet även under 
kvällar och helger och rapportera om man ser något för att förhindra att det sker 
olyckor.  
 
 

 
 


